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REFERAT – FORBUNDSSTYREMØTE – NR. 5 – 2022 

 
 

Sted: Thon hotell Opera, Oslo 
Dato: 1 og 2 oktober 
Neste møte:                                         15 desember kl. 17 på Teams  

 
 

DELTAKERE: 
President 
Visepresident 
Visepresident 
Styremedlem 
Styremedlem, ungdomsrepresentant 
Styremedlem, seksjonsleder amerikansk fotball 

Richard Vogt 
Katarina Staalesen 
Elisabeth Vaaland Suhr 
Natalie B. Andreassen 
Karoline Stellander 
Eyvin Nygaard Sommerseth 

Styremedlem, seksjonsleder cheerleading 
Styremedlem, seksjonsleder disksport 
Styremedlem, seksjonsleder lacrosse 
 
Generalsekretær 
Sportsdirektør, administrasjonen 
 
Fravær: 
Styremedlem 

Liv Brurberg Hansen 
Haakon Laastad 
Andrea Granerud 
 
Tone Sparby (referent) 
Thomas Kejser-Lervik 
 
 
Øyvind rein 

  Godkjenning av referat: 
Referat fra ordinært forbundsstyremøte 24 august er formelt godkjent og publisert på nettsiden.  
 
Godkjenning av vedtak fattet på mail, som skal protokollføres i referat fra forbundsstyremøte:  
Ingen 
 
Protokollførsel av vedtak fattet i AU: 
Ingen 
 

  Rapporterings/orienteringssaker: 
Saksnr. Sak 

O-1 •  Økonomi 
Prosjektregnskap jan-sep 2022 ble gjennomgått og tatt til etterretning. 

O-2 • Orientering om Antidoping og samtykke 
Generalsekretær orienterte om prosess for innhenting av samtykke til dopingtesting av utøvere under 18 år, 
som er definert som toppidrettsutøvere enten av ADNO eller internasjonalt forbund. 

O-3 • Seksjonsledere oppsummerte aktiviteter gjennomført hittil i 2022 
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Diskusjons- og vedtakssaker:  
Saksnr. Vedt.nr. Sak Ansvar Frist 
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• Kriterier for landslag i NAIF 
På Forbundstinget ble det fattet vedtak om at seksjonene utarbeider egne 
kriterier for landslag, som skal godkjennes av forbundsstyret. 
Styret hadde en grundig diskusjon om potensielle overordnede prinsipper 
som kan gjelde alle seksjoner i NAIF og kom frem til enighet om visse kriterier. 
Disse blir gjort tilgjengelige på websiden under dokumenter -> Lover og 
retningslinjer.  
 
Vedtak, enstemmig: Et felles rammeverk for alle landslag i NAIF er 
utarbeidet og enstemmig vedtatt. Alle seksjoner utarbeider sine kriterier 
basert på de grunnleggende prinsippene styret er enige om.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Seksjon 
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• Kriterier for NM i NAIF 
Etter diskusjon ble NM-kriteriene revidert med blant annet lavere krav til 
antall deltagere.  
 
Vedtak, enstemmig: Reviderte kriterier for NM i NAIF enstemmig vedtatt, de 
trer i kraft fra 2023. 
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• Nye retningslinjer for H M Kongens pokal fra NIF. Vedta egne kriterier. 
NIF har vedtatt nye retningslinjer for når det kan søkes om Kongepokal til 
idrettene. Blant annet er det krav om at idrettsgrenen må ha minst 1.500 
aktive i 20 klubber. Med de nye reglene vil lacrosse miste sin Kongepokal. 
Alle forbund må utarbeide egne kriterier. NAIF vil kunne søke om Kongepokal 
til disksport og cheerleading, og vedtok kriterier for disse. 
 
Vedtak, enstemmig: Disksport: Per i dag er diskgolf den absolutt største 
grenen og pga. sin størrelse den grenen som kvalifiserer til Kongepokal. For 
2023 søkes det om Kongepokal til klasse Open i NM samt klasse Damer 
dersom det deltar 15 eller flere deltagere. 
Cheerleading: Kategorien må oppfylle kravene til deltagere (8 lag). Dersom 
flere kategorier tilfredsstiller kriteriene, blir internasjonalt nivå tatt inn i 
vurderingen. For 2023 søkes det om Kongepokal til All Girl Premier. 
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• Sosiale medier i NAIF 
Forbundsstyret diskuterte hvor det administrative eierskapet for de offisielle 
NAIF-kanalene skal ligge og hvordan forbundets og seksjonenes behov for 
publisering håndteres. 
Presidenten påpekte at det er vedtatt at NAIF eier de sosiale mediekanalene 
som profilerer forbundet under NAIFs logo.  
Det fremkom under diskusjonen at det er ulike ønsker og behov. Presidenten 
påpekte at seksjonene må være tydelige på hva de ønsker og henstilte til 
samarbeid mellom seksjon og administrasjon om hva som publiseres på 
forbundets sosiale mediekanaler. 
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• Uttalelse fra NAIF vedrørende rettssaker i cheerleading i USA. 
Forbundet har mottatt henvendelser fra klubber vedrørende pågående 
rettssaker i USA. 
 
Vedtak, enstemmig: Klubbene må gjøre selvstendige vurderinger sett opp 
mot de pågående sakene i USA. Forbundet henstiller til at de utarbeider 
egne retningslinjer for en eventuell deltagelse på internasjonale 
arrangementer. 

  

Neste styremøte: Torsdag 15 desember kl. 17 på Teams 
  
Referat fra forbundsstyremøter godkjennes elektronisk av de som var til stede på møtet, før publisering på forbundets webside. 
Godkjenningen protokollføres på påfølgende forbundsstyremøte.  


